
Forslag om samarbejde mellem Kgs. Enghave Lokaludvalg og Valby Lokaludvalg. 
Valbyparken er delt mellem os, og ud over strandprojektet , er der flere ting her, hvor jeg 
synes det kunne være gavnligt med en dialog. 2-4 repræsentanter fra hvert LU kunne mødes 
et par gange om året og lave fælles indstillinger om en politik, som naturligvis efterfølgende 
skal konfirmeres i de respektive LU’er.   
 

o Badestranden 
 

o Indretning af faciliteter for vinterbadere.  
 

o Skiltning om 
fredningsbestemmelserne af 
Kalveboderne samt oplysning 
om bl.a. de overvintrende 
svømmefugle – i stil med de 
store tavler ved Hvidovre 
havn. Windsurfing er forbudt 
fra 1. november til 31. marts, 
men hvert år er der mange 
eksemper på massiv 
overtrædelse af restriktionerne 
i farvandet i området ved 
windsurfer-klubben. 

 
o I området omkring den nye 

strand har der i mange år 
været en del ynglende 
nattergale, som man kan 
frygte vil blive skræmt væk, 
når badestranden kommer. Jeg 
har registreret deres 
tilholdssteder, og sammen 
med en biolog i vores 
nærområde på en plan for 
etablering af nye ynglesteder.  

 
o Paddehullerne ved 

discgolfbanen er meget 
forsømte, og der bør gøres en indsats her. Det kunne ske i forbindelse med 
implementeringen af kommunens skybrudsplan, som giver mulighed for nyt 
vandrender og tilførsel af regnvand.  

 
o Valbyparken bliver brugt mere og mere til skisport om vinteren, men der kunne godt 

gøres en indsats for at forbedre forholdene som man har gjort mange andre steder. 
Sammen med Sydhavnstippen er der rigtig gode muligheder for langrend.  
 

o Tilkørselsvejene 
 

o Der ligger et stort uudnyttet område imellem Valbyparken og Damhusåens 
renseanlæg – er der mulighed for at åbne det?   

 
Med venlig hilsen 
Paul-Erik Lind 


